
Protokoll -sektionens styrelse
16 september 2015

Protokoll från styrelsemöte F2–HT15
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 9 september 2015

§ 1 O.F.M.Ö.

Vice ordförande Erik Andersson förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Erik Andersson
Josefine Rost
Fredrik Andréen Blomdell
Alice Herdenberg
Björn Franck
David Wessman

Linus Hamlin
Hampus Näsström
Niklas Lundström
Anna Svensson
Victor Lantz
Petter Karlow Herzog

Lukas Wendt
Björn Sanders
Micaela Bortas
Helena Hallefjord

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Sanningsminister Hampus Näsström utsågs att, jämte vice ordförande Erik Andersson, justera
protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att till dagordningen lägga §11.1 – Refill av första hjälpen och §11.2 – City Gross-kort

att godkänna dagordningen med ovanstående tillägg.

§ 6 Meddelanden

Vice ordförande Erik Anderssson meddelade att man för att få access till hemliga rummet kan
maila personnummer och kortnummer till ordförande Linus Blomgren.

Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att det under mötets gång skulle tas bilder till
styrelseplanschen, samt påminde styrelsen om att skicka in texter.

Kårordförande Björn Sanders och vice kårordförande med studiesocialt ansvar Micaela Bortas
meddelade att de var sektionens kårkontakter, och skulle därför försöka medverka på så många
styrelsemöten som möjligt.

Kårkontakt Björn Sanders meddelade att det första fullmäktigemötet skulle ske den 15 septem-
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ber, samt att det den 17 september skulle vara Pub Proud i Cornelis. Dessutom tog han upp
frågan om -sektionens kepsar, som ofta blir stulna och därför kostar -sektionen mycket pengar
varje år. Därför vill gärna staben ha tillbaka stulna kepsar. Sanders meddelade också att det
samma dag var sista dagen att skicka in synpunkter på S.O.U.P.

§ 7 Spotifyaccount

Cafémästare Anna Svensson meddelade att hon när hon skulle skaffa spotifykonto till caféet såg
att det fanns business-account, och undrade om det är något caféet borde ha istället. Styrelsen
diskuterade huruvida det var nödvändigt eftersom kontot är för nyckelpigornas och jobbarnas
skull, och inte för att locka kunder till caféet. Kårkontakt Björn Sanders meddelade att han
kunde ta med frågan till kåren.

§ 8 Undersökning sektionsbidrag

Kårkontakt Björn Sanders informerade om undersökningen som handlar om sektionsbidragen och
kårens medlemsavgifter. Styrelsen bestämde att det skulle diskuteras på nästa diskussionsmöte.

§ 9 Diskussionsmöte

Datum för diskussionsmöte sattes till den 15 september klockan 18.30 i hemliga rummet.

§ 10 Borttappade kvitton

Kassör Fredrik Andréen Blomdell meddelade att två kvitton på köp med ett av sektionskorten
saknades. Köpen var på 40 kronor respektive 17,80 kronor, och gjordes den 25 och 26 april vilket
sammanfaller med köp gjorda av SaFt-gruppen. Köpen kunde därför antas vara till SaFt.

Styrelsen beslutade

att godkänna ovanstående köp och lägga de under budget för SaFt

§ 11 Signaturstämpel för bokförarna

Kassör Fredrik Andréen Blomdell föreslog inköp av signaturstämplar för de som bokför inom
sektionen. Detta skulle underlätta då de signerar stora mängder papper, och det var även re-
kommenderat av sektionens revisorer. Kostnaden skulle bli cirka 612 kronor exklusive eventuell
frakt, för fyra stycken stämplar. Styrelsen gillade förslaget och diskuterade vilken budgetpost
det skulle belasta, kontorsmaterial eller kontot för styrelsen disponibelt. Då detta var en något
större utgift bedömdes det vara för mycket att ta ur kontorsmaterial.

Styrelsen beslutade

att avsätta upp till 750 kronor för signaturstämplar ur kontot för styrelsen disponibelt

§ 11.1 Refill av första hjälpen

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att det saknades en del i första hjälpen-lådan utanför
SK. Det som saknades var plåster, kompresser och minikompresser.

Styrelsen beslutade
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att avsätta upp till 700 kronor för refill av första hjälpen ur sektionslokalsfonden

§ 11.2 City Gross-kort

Överfös Linus Hamlin undrade om sektionen borde ha ett City Gross-kort. Sexmästare Alice
Herdenberg informerade om att korten endast kan skaffas av privatpersoner men att det är
gratis och är därför enkelt att skaffa. Dessutom går det bra att låna andras kort.

§ 12 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 13 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johanna Lägnert F02–HT15

F13–VT15 Värdegrund samt uppföljning av
enkät Sara Månsson F02–HT15

F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F07–HT15
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F09–HT15

Café/Hilbertrumskorridoren: Ingen från arbetsgruppen var närvarande vid mötet. Styrelsen
beslutade

att flytta redovisningsdatum till F10–HT15.

Värdegrund samt uppföljning av enkät: Erik Andersson meddelade att arbetsgruppen inte
hade börjat ännu efter sommaren men att de skulle ha möte snart. Styrelsen beslutade

att flytta redovisningsdatum till F6–HT15.

§ 14 Övrigt

Cafémästare Anna Svensson meddelande att hon tidigare på dagen blivit kontaktad av en välgö-
renhetsorganisation som undrade om caféet ville vara med och samla in pengar till välgörenhet.
Hon skulle få mer information om detta senare. Styrelsen tyckte det verkade intressant men
undrade lite om vad det var för organisation.

Vice ordförande Erik Andersson meddelade att Hilbertstipendiet skulle komma att delas ut på
nollegasquen och bad utskottsordföranden att skicka in nomineringar.

Sanningsminister Hampus Näsström meddelade att styrelsen skulle börja fundera på möjliga
teman till SaFt.

Prylmästare David Wessman meddelade att han varit i kontakt med transportstyrelsen och snart
kunde flytta registreringsskyltarna från den gamla bilen till den nya. Dessutom meddelade han
att den gamla bilen skulle köras till Helsingborg omgående samt att han skulle köra den samma
eftermiddag.
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§ 15 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 16 september klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 16 O.F.M.A.

Vice ordförande Erik Andersson förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Erik Andersson
Vice ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Hampus Näsström
Justerare


